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BR.0002.4.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXVII/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 14 września 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXVII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecni: Radny P.Marciniak, Radny M.Tyra,) P.Wójt 

B.Lewandowską – Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P. Kierownika Inwestycji A.Kiedosa, P.Kierownik 

CUW S.Szmaję, P.Kierownika Promocji B.Malinowskiego, P.Inspektor M.Fras oraz informatyka. Na 

podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 13 Radnych, co stanowi quorum 

przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem:  https://baranow.esesja.pl/transmisja/18430/sesja-rady-w-

dniu-wtorek-14-wrze%C5%9Bnia-2021.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kępińskiemu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 2021-

2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na 

terenie Gminy Baranów. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek oświatowych z obowiązku 

realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 2021/2022. 

10.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Baranów na rok 

szkolny 2021/2022. 

11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 Rady Gminy Baranów w sprawie 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Baranów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Baranów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Oddziału 

Terenowego w Poznaniu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem. 

15. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie sesji. 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/18430/sesja-rady-w-dniu-wtorek-14-wrze%C5%9Bnia-2021.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/18430/sesja-rady-w-dniu-wtorek-14-wrze%C5%9Bnia-2021.htm
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Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

P.Wójt przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. Powiedziała, że uchwały 

z poprzedniej sesji zostały zrealizowane lub są w trakcie realizacji (05:15 – 08:18 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji uczestniczył: 

- 29.08 na zaproszenie Starosty Kępińskiego wraz z Zarządem oraz Wójta Gminy Baranów uczestniczył 

w Festiwalu Powiatowym „Pożegnanie Lata 2021” na terenach leśnych osiedla Murator w Baranowie; 

- 01.09 na zaproszenie Wojewody Wielkopolskiego, Wielkopolskiego Kuratora Oświaty oraz Wójta 

Gminy Baranów uczestniczył w Wojewódzkiej Inauguracji Roku Szkolnego 2021/2022 w Szkole 

Podstawowej im. Powstańców Wlkp. w Baranowie; 

- 12.09 na zaproszenie Starosty Kępińskiego oraz Wójta Gminy Łęka Opatowska uczestniczył w 

Dożynkach powiatowo – gminnych w Piaskach  

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły następujące pisma: 

- 05 i 26.07 wpłynęły protokoły kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z dnia 5 i 26 lipca 

- 31.08 wpłynęła Informacja z wykonania budżetu Gminy Baranów i Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Baranowie za I półrocze 2021 roku  

- 01.09 wpłynęło pismo Rzecznika Praw Obywatelskich zwracające uwagę na problemy ograniczania 

jawności działania organów samorządu terytorialnego podczas zdalnego trybu obradowania 

Informacje oraz pismo Rzecznika zostały do Państwa przesłane mailowo oraz poprzez platformę e-sesja  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kępińskiemu. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (10:44 – 12:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kępińskiemu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/220/2021 - stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

P.Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (13:24 – 20:59 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/221/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła projekt uchwały (22:06 – 22:42 minuta transmisji). 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek poprosiła Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie prac dodatkowych na obwodnicy Baranowa. 

Kierownik Andrzej Kiedos przedstawił prace dodatkowe na w/w inwestycji (23:11 – 24:47 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/222/2021 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych na terenie Gminy Baranów. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Rozwoju Gminy, Kultury, 

Sportu i Promocji B.Malinowskiego o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Bartosz Malinowski przedstawił projekt uchwały (25:42 – 26:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych na terenie Gminy Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/223/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek oświatowych z 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku szkolnym 

2021/2022 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Centrum Usług Wspólnych w Baranowie 

S.Szmaję  o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Sylwia Szmaja przedstawiła projekt uchwały (27:26  – 28:24 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć w roku 

szkolnym 2021/2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/224/2021 - stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Baranów 

na rok szkolny 2021/2022 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Centrum Usług Wspólnych w Baranowie 

S.Szmaję  o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawiła projekt uchwały (29:25 – 30:11 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w 

Gminie Baranów na rok szkolny 2021/2022 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/225/2021 - stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 Rady Gminy Baranów w 

sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy Baranów 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały.  

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (32:32 – 33:47 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 Rady Gminy 

Baranów w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na obszarze Gminy 

Baranów. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/226/2021 - stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie bezprzetargowej 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (34:47 – 36:26 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie 

bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Baranów  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/227/2021 - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu. 

 

Ad. 13 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości 

stanowiącej własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa Oddziału Terenowego w Poznaniu 
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Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (37:26 – 38:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa, znajdującej się w Zasobie Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa Oddziału Terenowego w Poznaniu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/228/2021 - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i 

Inwestycji A.Kiedosa o omówienie projektu uchwały. 

P.Kierownik przedstawił projekt uchwały (39:53 – 41:58 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Słupia pod Kępnem 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej Stodolski, Hanna 

Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Marciniak , Marcin Tyra  
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/229/2021 - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Ad. 15 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

Ad. 16 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (43:19 – 1:04:00 minuta transmisji) 

Radny Franciszek Łęgocki zgłosił problem ujednolicenia sytuacji z ilością kubłów na odpady w 

zależności od ilości osób w gospodarstwie oraz w imieniu mieszkańców poprosił o przygotowanie 

nakładów finansowych na każdą z wiosek w zakresie inwestycji w tej kadencji. 
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Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek powiedziała, że będzie rozmawiać z Panią Peter na temat ilości 

kubłów. 

Radny Grzegorz Bystry zapytał ponownie o oświetlenie na Os. Murator na ul. Przy Torach na odcinku 

pomiędzy ulicami Geodetów i Murarską.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że zadanie to zostało zgłoszone Spółce Oświetlenie Uliczne i 

Drogowe i będzie realizowane.  

Radny Grzegorz Bystry dodał, że pyta o tą sprawę nie pierwszy raz i chciałby znać termin realizacji.  

Kierownik Andrzej Kiedos odpowiedział, że skontaktuje się z przedstawicielem Spółki i poprosi o 

przedstawienie harmonogramu prac na tym terenie. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek dodała, że przed wnioskiem Radnego w tym temacie Gmina 

złożyła wniosek do Spółki o wykonanie tego oświetlenia, jednak nie mamy wpływu na harmonogram 

wykonywania prac przez Spółkę. Powiedziała, że Spółka ma do realizacji tak dużo zadań, że nie raz 

czekamy nawet 2-3 lata na realizację naszego zlecenia.  

Radna Hanna Urbańska zwróciła się z prośbą do Pani Wójt o przyznanie godzin na pomoc 

psychologiczno – pedagogiczną dla dzieci z orzeczeniami (zajęcia logopedyczne i korekcyjno-

kompensacyjne) w szkołach naszej Gminy. Dodała, że do 13 września taka pomoc nie została 

przyznana, mają ją tylko uczniowie z opiniami a na taką pomoc czekają rodzice, nauczyciele i 

uczniowie.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że Radna jest w błędzie ponieważ wszystkie dzieci 

z orzeczeniami taką pomoc otrzymały, nie ma jej w przypadku opinii. Podkreśliła, że wszystkie dzieci 

z orzeczeniami w Gminie Baranów mają opiekę psychologiczno – pedagogiczną.  

Radna Hanna Urbańska powiedziała, że wczoraj uczestniczyła w Radzie i takiej pomocy nie ma. 

Powiedziała, że to jest gra słów, dzieci mają opinie i orzeczenia i na pomoc czekają te i te dzieci.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek powtórzyła, że wszystkie dzieci z orzeczeniami mają opiekę 

psychologiczno – pedagogiczną. 

Radna Hanna Urbańska poprosiła o odpowiedź na pytanie czy dzieci z opiniami mają opiekę 

psychologiczno – pedagogiczną: zajęcia logopedyczne i korekcyjno-kompensacyjne. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że dzieci z orzeczeniami mają wszelką pomoc jak 

jest zalecana w orzeczeniach, natomiast w przypadku opinii ta pomoc może być ale nie musi i nie ma 

jej. Dodała, że opinii jest tak dużo, że w każdej szkole musiałoby być 5 godzin tygodniowo dodatkowych 

oraz że konsultowała ten temat z innymi włodarzami w powiecie i potwierdzili, że w przypadku opinii 

może być ale nie musi, natomiast orzeczenia mają taką pomoc.  

Radna Hanna Urbańska ponownie poprosiła o taką pomoc dla dzieci, które mają wadę wymowy czy 

deficyty rozwojowe czyli o 2 godz. tygodniowo. Dodała, że były zawsze jeszcze zajęcia wyrównawcze, 

które nie odbywały się przy nauczaniu zdalnym i teraz kiedy od początku roku szkoły pracują 

stacjonarnie tych godzin Pani Wójt nie przyznała a rodzice o to pytają, ponieważ nie zawsze potrafią 

sami pomóc dzieciom.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że szkoły mają programy i dodatkowe zajęcia, na 

naradzie dyrektorów, dyrektorzy wyrazili zgodę, aby na razie tych godzin dodatkowych nie było 

ponieważ nie mają tylu nauczycieli aby były jeszcze nadgodziny. Dodała, że wszystkie szkoły weszły 

w program z nadgodzinami i mają dodatkowe zajęcia wyrównawcze i je będą realizowały przez I 

semestr. Dodała, że wszystkie szkoły realizują zajęcia dodatkowe i z Dyrektorami na naradzie 

uzgodniono, że zajęcia wyrównawcze będą realizowane w II semestrze, tak by dzieci nie przebywały w 

szkole po 8 – 9 godzin dziennie.  

Radna Hanna Urbańska zapytała który z Dyrektorów nie chce pomocy w postaci zajęć psychologiczno 

-pedagogicznych. 

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że nie powiedziała, że Dyrektorzy nie chcą pomocy 

psychologiczno – pedagogicznej i poprosiła Radną, aby odsłuchała sobie nagranie z sesji. Powtórzyła, 

że wszystkie szkoły otrzymały takie godziny dla dzieci z orzeczeniami.  
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Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zamknął dyskusję w tym temacie, dodając, że Pani Wójt 

wszystko w tym temacie powiedziała a Radna Urbańska przedstawiła swoją prośbę i oczekiwania 

rodziców i nie ma sensu przerzucać się głosami.  

Radny Ryszard Stasiowski zgłosił problem z przejściem dla pieszych na drodze krajowej nr 11 w 

związku z budową obwodnicy Baranowa.  

Kierownik Andrzej Kiedos powiedział, że główny wykonawca firma STRABAG uzyskała na czas 

budowy zatwierdzenie tymczasowej organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej, z której wynika jak 

mają poruszać się piesi w obrębie terenu budowy. Przyznał rację Radnemu, że organizacja ta nie do 

końca zapewnia bezpieczeństwo pieszym dlatego w ubiegłym tygodniu podczas spotkania z 

kierownikiem budowy podjęto decyzję o przeniesieniu przejścia dla pieszych tak by umożliwiało ono 

przejście bezpośrednio z chodnika na chodnik a nie jak to ma miejsce teraz na wąskie pobocze. Dodał, 

że obecnie jest to droga wojewódzka i na najbliższy piątek jest umówione spotkanie z Panią Dyrektor 

rejonu w tej sprawie.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek zgodziła się z problemem zgłoszonym przez Radnego 

R.Stasiowskiego i powiedziała, że będą w tym temacie podjęte działania. Poprosiła P.Kierownik 

S.Szmaję o wyjaśnienie problemu zgłoszonego przez Radną H.Urbańską.  

Kierownik Sylwia Szmaja powiedziała, że Dyrektorzy wnioskowali do P.Wójt w pismach o 

przydzielenie dodatkowych godzin dla dzieci z orzeczeniami i wszystkie te godziny zostały Dyrektorom 

przyznane. Dodała, że sama dzwoniła do każdego Dyrektora i informowała o przydzieleniu tych godzin. 

Powiedziała, że jeżeli chodzi o zajęcia dodatkowe to są przyznane zajęcia z logopedii, nie ma zajęć z 

matematyki ponieważ 2 września tego roku wszedł program rządowy i zajęcia wyrównawcze do 22 

grudnia z matematyki, j. polskiego, historii i tych przedmiotów które są na egzaminie będą realizowane 

w ramach tego programu. Powiedziała, że na naradzie dyrektorów podjęli decyzję, że jeszcze dodatkowe 

zajęcia nie były by możliwe do zrealizowania ze względów czasowych, ponieważ dzieci są w szkole do 

15:20. Dodała, że najpierw zrealizujemy zajęcia z programu rządowego a w drugim półroczu 

zobaczymy jak sytuacja będzie wyglądała i powtórzyła, że każde dziecko jest objęte pomocą 

psychologiczną o którą wnioskowali Dyrektorzy. Powiedziała, że dzisiaj jest ostatni dzień składania 

aneksów do arkuszy organizacyjnych i godziny na pomoc pedagogiczną na pewno się w nich znajdą.  

Radna Hanna Urbańska podziękowała za przyznanie godzin o które wnioskowali Dyrektorzy i dodała, 

że na wczorajszej radzie te godziny nie były jeszcze przyznane a Dyrektor powiedział, że Pani Sylwia 

będzie dzwonić jak tylko zostaną przyznane. Zapytała kiedy został wykonany telefon.  

Kierownik Sylwia Szmaja odpowiedziała, że dzisiaj.  

Radna Hanna Urbańska podziękowała za przyznanie pomocy psychologiczno – pedagogicznej.  

 

Ad. 17 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXVII sesji o godz. 10:07 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


